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Wateroverlast en een boze wijkraad  
 
Tijdens de goedbezochte jaarvergadering van de 
Wijkraad Pax op woensdagavond 29 november in 
buurthuis De Boerderij hebben de wijkbewoners hun 
zorgen en zeker ook hun onvrede geuit over de 
wateroverlast in de wijk. Onder water staande kruipruimtes, onbegaanbare 
voetpaden, onbedoelde vijvers en zelfs stank vanuit het riool (Kelloggstraat) zijn 
veel wijkbewoners een doorn in het oog.  
 

Het ongenoegen richtte zich met name tot wijkmanager David Michel, die weinig meer kon zeggen 
dan dat de gemeente er aandacht aan besteedt en dat de wateroverlast onder de huizen en in de 
tuinen in eerste instantie een probleem van de bewoners is.  Maar, waar dat nodig is, neemt de 
gemeente maatregelen in de openbare ruimte, zoals in de Söderblomstraat, waar eind volgend jaar 
150 meter riool gaat worden vervangen. In de rest van de wijk zouden de ondergrondse 
voorzieningen nog van voldoende kwaliteit zijn. Daarnaast worden in vier straten de 
parkeerplekken en de trottoirs opgeknapt.  

De wijkraad heeft inmiddels ook zijn ongenoegen geuit. Zo is de volgorde van de werkzaamheden 
plotsklaps, en zonder overleg, gewijzigd. Aanvankelijk zouden de Schweitzerstraat en de 
Kelloggstraat als eerste onder handen worden genomen. Dat is om onduidelijke redenen gewijzigd 
in de Dunantstraat, waar nog geen bewonersraadpleging heeft plaatsgevonden, terwijl dat in de 
Schweizer- en Kelloggstraat afgelopen zomer als is gebeurd. Daarnaast bestaan er allerlei 
onduidelijkheden over groen dat in de wijk wordt vervangen dan wel wordt geplant. Het zijn  
raadsels waarover ook wethouder Marjolein Steffens-Van de Water twee weken later, tijdens een 
sessiedebat over de beheerplannen, niet veel meer kon zeggen dan dat “de participatie niet is 
gegaan zoals we dat graag zien”. Zie meer over de jaarvergadering elders in dit nummer.  

 Colofon 
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Wijkbewoner in Hoorns museum  
 
Bram Biesterveld (85) alias Pommetje Horlepiep

Ooit in het Museum van de Twintigste 
Eeuw in Hoorn geweest? Moet u beslist 
eens doen, al was het maar omdat bij de 
afdeling televisieprogramma’s enkele 
posters hangen waarop onze wijkbewoner 
Bram Biesterveld (85) staat.  

In gezelschap van onder anderen Okkie Trooy, 
Pipo de Clown, Swiebertje en andere kindertv-
sterren, is hij daar te zien als Pommetje 
Horlepiep, de vrolijke huisknecht, die tussen 
1976 tot en 1979 kinderen in de 
basisschoolleeftijd op de vroege 
zaterdagavond aan de buis 

BRAM BIESTERVELD OP EEN POSTER IN HOORN 

 kluisterde. In zijn flat in de Lutulistraat, met 
uitzicht op de verdwenen Vomar, vertelt 
Biesterveld over zijn lange loopbaan als 

entertainer, zanger, kunstschilder, danser, 
acteur, accordeonist en spreekstalmeester op 
feesten en partijen. 

Het is een verhaal vol nostalgie, en ook een 
beetje melancholie want de meeste mensen 
uit zijn verhalen zijn overleden. Ad van de 
Gein bijvoorbeeld, de bandleider van het 
Cocktail Trio, met wie Biesterveld veel heeft 
opgetreden in het schnabbelcircuit. 

Biesterveld: “In die tijd speelde we vaak in 
Noord-Duitsland in Seedorf voor de daar 
gelegerde militairen. Op een dag werd Ad een 

keer bij de grens aangehouden, omdat 
de douane een tip had gekregen dat hij 
twintig flessen jenever bij zich had. Zijn 
hele auto werd binnenste buiten 
gekeerd en Ad werd stevig 
ondervraagd. Er werd natuurlijk niks 
gevonden. Maar Ad wist meteen wie 
hem die poets had gebakken: imitator 
Dick Engelbracht, die Rinus Michels 
goed kon nadoen en als zodanig nog 
voor het Nederlands Elftal heeft 
opgetreden.” 

“Die krijg ik nog wel”, zei Ad. Hij heeft 
toen met een verdraaide stem 
Engelbracht opgebeld en hem zo gek 
gekregen dat hij vanuit Amsterdam 
naar de grens bij Nieuweschans is 
afgereisd om hem uit de narigheid te 
helpen. “Vergeefs natuurlijk”, lacht 
Biesterveld, “want Ad zat allang weer 
thuis.” 

Of Rita Corita, de gevulde zangeres van 
Lekker Bakkie Koffie. Biesterveld: “Een 
lieverd.” Zij vroeg hem eens de rits van haar 
jurk te sluiten en adviseerde hem vol zelfspot 
een pakje brood mee te nemen, want Bram 
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zou een heel eind moeten lopen voordat hij 
haar achterkant had bereikt. Brood 
meenemen, het werd een running gag tussen 
de twee. 

Zo zit Biesterveld vol verhalen, die er 
overigens niet zo vlot meer uitkomen sinds hij 
een hersenbloeding heeft gehad. Johnny 
Kraaykamp sr., Johnny Jordaan, Joop Doderer, 
Snip & Snap. Ze zijn er allemaal niet meer. 
Alleen actrice Nelly (‘Ma Flodder’) Frijda leeft 
nog. De twee bellen elkaar soms. Maar voor 
het overige heeft Bram Biesterveld het vaakst 
contact vanuit zijn scootmobiel met de 
mensen die hij op straat of die hij in de 
supermarkt ontmoet. Wat dat betreft is het 
jammer dat de Vomar voorlopig is verdwenen. 
Bij de Vomar kenden ze hem, inclusief zijn 
verleden als Bekende Nederlander. Nu moet 
hij kiezen uit Jumbo of Lidl in Skagerak, of 
Dirk in het centrum. Daar zien ze een gezette 
man in een scootmobiel met een opgewekte 
uitstraling. Net als Pommetje Horlepiep, maar 
dan  een halve eeuw later  

 

 

 

 

“Pax is verhoudingsgewijs goed bestand tegen 
hitte en water” 

 
Wijkmanager David Michel tijdens jaarvergadering 
 

Blijkens onderzoek van de gemeente 
onderscheidt Pax zich gunstig van andere 
wijken op het gebied van hitte- en 
wateroverlast. Dat zei wijkmanager David 
Michel op 29 november in zijn presentatie 
tijdens de jaarvergadering van Wijkraad 
Pax.  

Het mocht echter lang niet alle bewoners in 
de volle bovenzaal van De Boerderij tot 
tevredenheid stemmen. Water in de 
kruipruimte, plassen op straat en de 
voetpaden en in de stegen. Wat doet de 
gemeente daaraan, was de algemene vraag. 
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Zo veel mogelijk, luidde het antwoord. Maar 
sommige problemen zijn gewoon niet op te 
lossen, zeker niet na de vele regenval van 
afgelopen herfst. Huiseigenaren en 
woningcorporaties zijn zelf verantwoordelijk 
voor de afvoer van het water van op hun 
daken valt en wie enige jaren geleden ervoor 
heeft gekozen niet te betalen voor een afvoer 
naar de regenwaterriolering, zal dat probleem 
zelf moeten oplossen, of er zich bij moeten 
neerleggen. 

Het maakte de stemming op de 
jaarvergadering niet echt gezellig. Bomen die 
het uitzicht belemmeren of schaduwen 
opwekken, worden niet gekapt, mopperde een 
mevrouw uit een van de Lutuliflats. Zo is nu 
eenmaal het beleid van de gemeente, was het 
antwoord. Een gezonde boom wordt niet 
zomaar omgezaagd. Dat gebeurt pas als hij 
ongeneeslijk ziek is, of als er een speciale 
vergunning voor is verleend zoals het geval is 
bij de nieuwbouw van de Vomar. Voor elke 
gekapte boom geldt trouwens wel een 
herplantingsplicht. 

Onderhoud 

Een ander punt van discussie was de vraag 
waarom het groot onderhoud van de wijk is 
afgeschaald naar klein onderhoud. Trottoirs 
worden weer glad gemaakt, parkeerplaatsen 
opnieuw bestraat en versleten openbaar groen 
wordt vervangen. Te beginnen in de 
Dunantstraat, dan volgen de Schweitzerstraat 
en de Kelloggstraat, om in het laatste 
kwartaal van 2024 de Söderblomstraat aan te 
pakken. Daar wordt de weg wel opgebroken 
om 150 meter riolering te vernieuwen. In alle 
andere straten van de wijk zou de riolering 
nog goed genoeg zijn.  

Daarnaast studeert de gemeente nog op de 
energietransitie. Mocht het gas verdwijnen, 
dan moeten daar enorme (warmte)-

waterleidingen voor in de plaats komen, 
waarvoor de straten geweldig moeten worden 
opgebroken. Vandaar dat men liever wacht tot 
daar meer duidelijkheid over bestaat. Dat die 
duidelijkheid er misschien pas over vijftien 
jaar is, neemt de gemeente voor lief. 

Wat overigens een reactie uit de Kelloggstraat 
opleverde van een mevrouw die verklaarde dat 
het in (delen van) de Kelloggstraat stonk als in 
een koeienstal. In die straat is een 
handtekeningenactie gaande, met het verzoek 
aan de gemeente om actie te ondernemen. De 
wijkraad steunt die actie. 

Aan het eind van de vergadering somde 
secretaris nog even de terreinen op waar de 
wijkraad zich mee bezighoudt. Dat zijn onder 
meer de verkeersveiligheid op de Paxlaan en 
de Asserweg, het ontbreken van een voetpad 
langs de Hoofdweg-West, het achteruitrijden 
van vrachtauto’s die de Vomar gaan 
bevoorraden. Ook het aanstaande gouden 
jubileum van de wijk is een punt van 
aandacht. Er moet een feest komen. Maar hoe 
en wanneer? Muziek is geen probleem, de 
toezeggingen daarvoor zijn al binnen, maar 
aan vrijwilligers en ideeën ontbreekt het nog.  

Vandaar dat de bijeenkomst werd afgesloten 
met een oproep zich te melden, want er valt 
genoeg te doen. Info: www.wijkraadpax.nl, of 
een mailtje naar jubileum@wijkraadpax.nl. 
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Dunantstraat als eerste op de schop 
 
Vernieuwing trottoirs  en struiken 
 

In het eerste kwartaal van 2024 wordt de 
Dunantstraat als eerste op de schop 
genomen voor wat betreft de 
parkeerhavens, de stoepen en het groen. 
Oude en zieke bomen worden vervangen, 
parkeerhavens worden opnieuw bestraat 
en stoepen geëgaliseerd. Ook zal ca. 200 
m2 bestrating worden vervangen door 
groen 

 

Dit is duidelijk geworden tijdens de 
jaarvergadering van de wijkraad Pax, waar 
gebiedsmanager David Michel de plannen 
bekendmaakte met behulp van een 
powerpoint-presentatie. Na de Dunantstraat 
volgen in de loop van 2024 de 
Schweitzerstraat en de Kelloggstraat. Wanneer 
en wat er met de andere straten in Pax gaat 
gebeuren is nog niet bekend. Daarover kon 
Michel ook niets zeggen, “omdat die plannen 
er nog niet zijn”. 

Er zou nog een digitale bewonersraadpleging 
plaatsvinden, maar of en wanneer dat dan 
moet gebeuren is volstrekt onduidelijk. De  

 

werkzaamheden zouden al op 15 januari 
beginnen.  

Binnenkort ontvangen de inwoners van de 
straat een brief van de gemeente met een 
overzicht van de werkzaamheden en de 
planning hiervan. Gestart zal worden in het 
oneven gedeelte, te beginnen bij 
huisnummers 26 – 32 en de parkeervakken 
aldaar. Vanaf half mei is het oneven deel aan 
de beurt. Eind september 2024 moeten de 
werkzaamheden zijn afgerond. 

De wijkraad heeft inmiddels zijn ongenoegen 
over de gang van zaken kenbaar gemaakt, wat 
tot de elders reeds genoemde excuses van de 
wethouder heeft geleid.  

Er moeten, volgens de wijkraad, ook 
maatregelen worden genomen voor goede 
verbindingspaden tussen stoepen en 
parkeerplaatsen, obstakels tegen fietsers op 
voetpaden, vervanging van versleten en 
hinderlijk groen, inspraak over de 
groeninvulling van de nieuwe plantvakken en 
andere, door bewoners aangedragen, 
verbeteringen. 

Inmiddels heeft de wijkraad het BLVC-plan 
voor de werkzaamheden in zijn bezit. BLVC 
staat voor: Bereikbaarheid, Leefbaarheid, 
Veiligheid en Communicatie. Met een 
aanvraag via info@wijkraadpax.nl zullen wij 
dat toesturen. 

  



PAXNIEUWS NR. 8 24 DECEMBER 2023 

   

 
Pagina 6 

Ingezonden doorYvonne Brunningmeijer:  

Met het Vomarbusje naar Koersbal in de Boskern 
  
Voor wie het nog niet wist, elke 
woensdagmiddag wordt er jeu de boules 
gespeeld op de baan voor de Lutuliflat aan 
de Paxlaan. Ook de andere baan in de 
Dunantstraat kent op de vrijdagmiddag een 
aantal vaste bezoekers. Mensen die graag 
meer willen weten kunnen zich melden bij 
Yvonne Bruningmeijer (06-29484626). Tot 
1maart wordt er op de baan bij de Lutuliflat 
niet gespeeld, maar u kunt zich wel 
aansluiten bij buurthuis De Boskern, 
Liesbos 24. Daar wordt elke vrijdagmiddag 
van 14.00-16.00 uur gespeeld.  

U kunt gratis deelnemen. Er zijn ballen 
aanwezig. Graag vertellen wij u meer over de 
spelregels. U hoeft zich niet van tevoren aan 
te melden. Bij De Boskern is ook slechts één 
baan, maar we spelen om de beurt dan. 
Binnen een kopje koffie nuttigen en de wc 
bezoeken. Af en toe doen we ook aan 
techniektraining of organiseren een 
toernooitje met een nabijgelegen buurtclub.  

Tip: bij Decathlon heeft u al voor een tientje 
een eenvoudig tasje met 3 jeu-de-boulesballen 
en soms heeft de Lidl deze in de aanbieding: 6 
stuks met buutje voor € 14,95. Voor het 
Franse merk Obut betaalt u wel iets meer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij De Boskern bestaat sinds kort ook de 
mogelijkheid om op de woensdagochtend 
deel te nemen aan koersbal. Dat gebeurt 
binnen. Bel voor meer informatie met Anga 
Veldhuizen, de beheerder van De Boskern 
(023-5635512). En met het gratis busje van 
de Vomar bent u op twee minuten lopen van 
De Boskern.   

MET HET VOMARBUSJE NAAR KOERSBAL  
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Een liefde die begon in de Wallenbergstraat 
 

Vijf jaar geleden begon Daniëlle Meijer 
(roepnaam Daan) vanuit de 
Wallenbergstraat met een blog over 
Hoofddorp, waarin ze tips gaf over wat er 
allemaal te doen, te zien, te drinken, te eten 
en te koop was. Inmiddels is dat blog 
uitgegroeid tot een multimediaal platform 
een webshop en een magazine Liefs uit 
Haarlemmermeer. Onlangs verscheen het 
vierde nummer van dit blad, dat gratis is af 
te halen bij de adverteerders en de 
sponsors. De geldschieters komen 
overigens niet meer alleen uit Hoofddorp, 
maar uit heel de Haarlemmermeer. 

Hoe ziet dit zogenoemde sponsored 
magazine Liefs uit Haarlemmermeer er uit? 
Het antwoord is: mooi. Je zou het bijna gelikt 
noemen, met de toevoeging dat de creativiteit 
van de auteurs en de vormgevers wordt 
beperkt door de wensen van de sponsors. 
Ongeveer de helft van het blad is gevuld met 
zogenoemde advertorials. Dat zijn als artikel 
of interview vermomde advertenties, waarin 
een bedrijf zijn zegje mag doen. Zo lezen we 
in dit nummer onder meer over het Corendon 
hotel in Badhoevedorp, bakker Dijkzeul in 
Vijfhuizen, de lingeriewinkel van Marieke 
Vermaas in Hoofddorp en patisserie Rogier, 
ook in Hoofddorp. Verwacht daarin geen 
kritische noten. De bedoeling van een 
advertorial is om de lezer een indruk te geven 
van de sfeer zoals de sponsor die graag 
uitdraagt. Dat lukt overigens allemaal prima. 
Er is nergens een treurig of sikkeneurig 
gezicht te zien. 

 

Die opgewektheid vinden we trouwens ook in 
de artikelen die op het oog niet tot de 
advertorials behoren, zoals een reportage 
over het “pittoreske” Vijfhuizen, dat “pareltje 
aan de westkant van de Ringvaart”, of het 
interview met Sonja Olthuis en Pieter-Jan de 
Baat, die vertellen over “De Zonnige Toekomst 
van Hoofddorp Winkelstad”. 

Kortom Liefs uit Haarlemmermeer is een lief 
en positief magazine, dat je op ideeën kan 
brengen voor een cadeautje of een uitje. En 
dat het bedacht is in Pax is fijn om te weten, 
want Paxnieuws zelf houdt ook wel van een 
beetje positiviteit. 

Zie ook: www.liefsuithaarlemmermeer.nl 
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Vijf laadpalen erbij 
 

De gemeente heeft op 11 december laten weten dat er in Pax vijf 
nieuwe laadpalen voor elektrische auto’s worden geplaatst en wel:  
Bernadotttestraat 15, Bertha von Suttnerstraat 1, Gandhistraat 125, 
Hammarsköldstraat 224 en Pater Damiaanstraat 1. 
 

De wijkraad heeft gevraagd of deze plekken 
exclusief voor elektrische auto’s zijn bedoeld, 
en derhalve ten koste gaan van de reguliere 
parkeerplaatsen. Het antwoord daarop was 
bevestigend. Maar, voegde de gemeente 
eraan toe, als de wijkraad (de bewoners dus) 
suggesties voor betere plaatsen had, waren 
die van harte welkom, mits die suggesties 
voor 20 december werden ingediend. 

De wijkraad was daarover lichtelijk verbaasd, 
niet alleen om dat dat aanbod wel heel kort 
voor 20 december de wijkraad bereikte, en er 
dus geen tijd meer was om bewoners te 
raadplegen, maar ook omdat de wijkraad in 
het verleden nooit een antwoord kreeg als er 
om beleid of plaatsing van laadpalen werd 
gevraagd.. 

Bij verdere navraag liet de gemeente weten 
dat de palen vroeger op verzoek van 
bewoners werden geplaatst, maar dat er 
inmiddels zo veel palen staan dat dit niet 
meer nodig is. Het laadpalenbeleid is 
standaardbeleid geworden, waarover 
verschillende gemeentelijke afdelingen hun 

zegje doen, te weten: verkeer; parkeerbeheer; 
gebiedsmanagement en gebiedsbeheer. 
Daarna, als er eenmaal een concept-besluit is 
genomen, is er nog goedkeuring nodig van 
politie, brandweer en hulpdiensten.  

Als bewoners het er niet mee eens zijn, 
kunnen zij zodra het verkeersbesluit 
openbaar is, een bezwaar indienen (termijn 
van zes weken). 

 

 

 

Bushaltes op Asserweg komen niet terug 
 

Er komen geen nieuwe haltes van lijn 341 op de Asserweg op de grens van Bornholm en Pax. De 
wijkraden van beide wijken hadden hier wel om gevraagd, maar Connexxion heeft laten weten dat 
de twee gewenste haltes binnen de zogenoemde 800-metercirkels van meerdere haltes liggen, en 
dat derhalve een extra bushalte niet nodig is.   



PAXNIEUWS NR. 8 24 DECEMBER 2023 

   

 
Pagina 9 

Zo stemde Pax bij de Tweede Kamerverkiezingen 
 

Altijd leuk om te zien hoe er in de drie stembureaus in Pax 
bij de Tweede Kamerverkiezingen is gestemd. Een paar 
opvallende zaken: BBB blijft in Pax een kleine partij. In De 
Boerderij stemde bijna een op de vier kiezers op de PVV 
(24 procent). In de 1e Montessorischool was dat 3 
procentpunt minder, maar deed GroenLinks/PvdA het juist 
4 procentpunt beter dan in De Boerderij. En in De 
Caleidoscoop wist D66 zich met 8,9 procent van de 
stemmen beter te handhaven dan elders. 

 1e Montessorischool De Boerderij De Caleidoscoop 
VVD    20,9 % 18,1 % 18,7 % 

D66 7.3 % 6,7 % 8,9 % 

GL/PvdA  18.2 % 14,1 % 15,1 % 

PVV   20.9 % 24 % 20,7 % 

CDA  2.2 % 4,1 % 3,3 % 

SP 3    % 4,6 % 2,1 % 

FvD 2.6 % 2,1 % 3,5 % 

PvdD  2.6 % 1,4 % 2,8 % 

CU 0.3 % 0,9 % 1,1 % 

Volt 1.3 % 1,3 % 2,7 % 

JA21 1.3 % 0,7 % 0,7 % 

SGP  0.2 % 0,1 % 0,4 % 

DENK  2 % 2,7 % 2,5 % 

50PLUS 0.9 % 0,3 % 0,4 % 

BBB  2.2 % 2,7 % 3,2 % 

BIJ1 0.3 % 0,3 % 0,4 % 

Piraten  0.2 % 0,1 % 0 % 

BVNL 0.6 % 0,5 % 0,2 % 

NSC 12.6% 15,7 % 13,1 % 

Splint 0.5 % 0 % 0,2 % 

LP  0.3 % 0 % 0,2 % 

LEF 0 % 0 % 0,2 % 

SvN  0.3 % 0 % 0 % 

NmeP  0.2 % 0,2 % 0,2 % 

PvdS 0.2 % 0,1 % 0,2 % 

Blanco 0 % 0 % 0,4 % 
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Kerstboominzameling Pax 
op zaterdag 6 januari 2024 

 
Tussen 12.00 en 14.00 uur kunnen kerstbomen worden ingeleverd bij de 
container op het parkeerterrein bij winkelcentrum Pax op de hoek van de 

Lutulistraat en de Asserweg. 

De jeugd – tot ca. 12 jaar – krijgt voor iedere ingeleverde boom een lootje 
voor leuke prijzen. 

Om 14.30 uur is de trekking in de barruimte van buurthuis De Boerderij 
(naast het parkeerterrein). 

Let op: Vanwege de verwerking mogen er geen kruizen of potten meer aan 
de boom zitten. 

 


